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اخبار خبر

طی سال گذشته صورت گرفت
سرمایه گذاری ۴۴۰ میلیارد ریالی 

در حوزه معادن منطقه آزاد ماکو
معادن  و  صنایع  تولید،  تسهیل،   مدیر 
سازمان منطقه آزاد ماکو از اشتغال زایی ۲۳۷ 
نفر در پی سرمایه گذاری در حوزه معدن در 
داد.آرش  خبر  گذشته  سال  طی  منطقه  این 
این مدیریت  اقدامات  یوسف زاده در تشریح 
در سال گذشته اظهار کرد: طی سال ۹۸ در 
حوزه معدن، ۴۴۰ میلیارد ریال سرمایه گذاری 
شده است که ماحصل آن اشتغالزایی برای ۲۳۷ 
نفر بود که از ابتدای تاسیس منطقه آزاد ماکو 
تاکنون ۱۳۰۲.۸۱میلیارد ریال سرمایه گذاری در 
حوزه معدن محقق یافته و منجر به اشتغالزایی 
۱۷۸۹ نفر شده است.مدیر تسهیل تولید صنایع 
و معادن سازمان منطقه آزاد ماکو گفت: ۴۸۱ 
مجوز سرمایه گذاری صنعتی )جواز تاسیس( 
و ۱۶۶ مجوز بهره برداری صنعتی)پروانه بهره 
برداری( صادر شد که پیش بینی می شود منجر 
به اشتغالزایی ۳۰۳۶ نفر شود.وی ارزش به روز 
سرمایه گذاری تحقق یافته در منطقه آزاد ماکو 
در سال گذشته را  ۱۰ هزار و ۵۸۷ میلیارد ریال و  
در بخش خارجی نیز ۱۲۹ میلیون دلار )چین، 
هند، کانادا، ترکیه( عنوان کرد و گفت: صادرات 
واحدهای تولیدی تا پایان ۱۲ماهه سال گذشته 
با  زاده  است.یوسف  بوده  دلار(  میلیون   ۷۵(
بیان اینکه هم اکنون ۱۰۷ واحد صنعتی در سطح 
منطقه فعال است، گفت: در حوزه معدن نیز 
میتوان به صدور یک فقره پروانه بهره برداری 
و یک فقره گواهی کشف مس با مساحتهای 
۵ کیلومتر مربع با ذخیره قطعی یک میلیون 
تن و با عیار متوسط ۵/۰ درصد اشاره کرد.وی 
ادامه داد: همچنین ۲ فقره پروانه بهره برداری و 
یک فقره گواهی کشف ماده معدنی سیلیس با 
عیار متوسط ۹۵ الی ۹۷ درصد و ذخیره قطعی 
۳.۵ میلیون تن صادر شده است.مدیرتسهیل 
تولید،  صنایع و معادن سازمان منطقه آزاد ماکو 
از صدور ۱۴ پروانه اکتشاف در سال ۹۸ خبر داد 
و گفت: ۲۷ فقره پروانه بهره برداری صنعتی و 

معدنی نیز صادر شده است.

ماجرای کمک میلیاردی مجموعه 
نفت به دانشگاه علوم پزشکی بوشهر
طی روزهای گذشته خبری مبنی بر هزینه کرد 
٣٠ میلیاردی نفت برای مبارزه با کرونا در بوشهر 
منتشر شد.فرمانده ارشد شرایط اضطرار منطقه 
این خصوص  در  پارس  انرژی  اقتصادی  ویژه 
اعلام کرد: طبق دستور وزیر نفت و در راستای 
انجام مسئولیت های اجتماعی صنعت نفت، 
جنوبی،  پارس  در  مستقر  پتروشیمی  و  گاز 
تاکنون نزدیک به ٣٠٠ میلیارد ریال برای مقابله 
به صورت  بوشهر  استان  بیماری کرونا در  با 
است.پیروز  شده  هزینه  غیرنقدی  و  نقدی 
موسوی با اشاره به جزئیات این کمک ها اظهار 
کرد: از این رقم، ۱۰۰ میلیارد ریال به  صورت 
نقدی از سوی شرکت های پتروشیمی مستقر 
در پارس جنوبی برای تامین تجهیزات پزشکی، 
درمانی و بهداشتی به دانشگاه علوم پزشکی 
است. همچنین ٢٠٠  یافته  اختصاص  بوشهر 
میلیارد ریال کمک های غیرنقدی در قالب تهیه 
اقلام بهداشتی و پزشکی به  منظور استفاده در 
اماکن و تاسیسات نفتی و همچنین کمک به 
شهرستان های همجوار با صنایع نفت، گاز و 
پتروشیمی در استان بوشهر برای برخورداری 
بیمارستان ها  و  و درمان  بهداشت  شبکه های 
اختصاص یافته است.اعطای کمک یاد شده 
در حالی است که رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
بوشهر در مورد کمک سازمان منطقه ویژه پارس 
جنوبی به ایسنا اعلام کرد: نفتی ها تاکنون تنها 
۵ میلیارد تومان برای مقابله با کرونا در استان 
بوشهر به این دانشگاه کمک کرده اند.سعید 
به  توجه  با  کرد:  عنوان  همچنین  کشمیری 
شرایط خاص استان بوشهر در مقابله با کرونا، 
از صنایع نفت و گاز و پتروشیمی های مستقر 
در استان بوشهر تقاضای کمک کردیم و آنها 
هم از ما شماره حساب گرفتند که مبالغ اهدایی 

را به حساب واریز کنند.

مدیر عامل یک شرکت دانش بنیان مستقر 
در شهرک علمی تحقیقاتی اصفهان اظهارکرد: 
اسید  با  شده  غنی  تخم مرغ های  محصول 
در  تحقیقاتی  کار  سال  چندین  نتیجه  فولیک 
مرکز تحقیقات کشاورزی اصفهان است که به 
مرحله تجاری سازی رسید. امروز نیز این نوع 
تولید  به  اصفهان  استان  سطح  در  مرغ  تخم 

انبوه رسیده است.
را  شرکت  این  فعالیت  عابدی حوزه  حامد 
تحقیق و تولید فراورده های خاص و فراسودمند 
و  آبزیان  عسل  زنبور  طیور،  دام،  منابع  از 
معرفی کرد و در گفت وگو با ایسنا، گفت: این 
تولیدات با توجه به کمبودهای تغذیه ای شایع 
آسیب  گروه های  ویژه  به  و  جامعه  سطح  در 
پذیر طراحی و تولید می شوند. وی توضیح داد: 
تفاوت این تخم مرغ با مکمل های اسید فولیک 
یا قرص های آهن موجود در داروخانه این است 
که این نوع اسید فولیک با نام علمی فولات به 
گونه ای طراحی شده که در بدن انسان تا میزان 
بیش از ۹۵درصد جذب می شود در حالی که 
قرص ها این حد جذب را نداشته و ممکن است 

عوارض جانبی نیز داشته باشند.
تاکید  بنیان  دانش  شرکت  این  عامل  مدیر 
کرد: این نوع اسید فولیک غنی شده در تخم 
مرغ کاملا مطابق با اسید فولیک مورد نیاز بدن 
است و همین وجه تمایز این محصول است. 
برای  فولیک  اسید  با  تخم مرغ های غنی شده 
تمام مصرف کنندگان و به طور ویژه خانم های 
باردار، کودکان و بیماران قلبی-عروقی توصیه 
موجود  فولیک  اسید  میزان  عابدی  می شود. 
استاندارد  حد  از  بیش  را  محصول  این  در 
مرغ  تخم  این  افزود:  و  کرد  اعلام  غنی سازی 
فولیک  اسید  برابر   ۷ تا   ۵ شده حدود  غنی 
بیشتری نسبت به تخم مرغ های معمولی دارد، 
این در حالی است که معمول و استاندارد غنی 
برابر  تنها ۲  سازی اسید فولیک در تخم مرغ 

است.
محصول  این  مزایای  خصوص  در  وی 
نسبت به تخم مرغ های معمولی، توضیح داد: 
تخم مرغ های غنی شده با اسید فولیک می تواند 
از بروز نقص مادرزادی کانال عصبی در جنین 
و  پروتئین  متابولیسم  در  و  کرده  جلوگیری 

تقویت رشد طبیعی تاثیرگذار باشد.
ادامه  بنیان  دانش  شرکت  این  عامل  مدیر 
داد: از دیگر مزایای آن نیز می توان به افزایش 
خونی،  کم  از  جلوگیری  و  قرمز  گلبول های 
کاهش سطح هموسیستئین خون و جلوگیری 

آنتی  تولید  در  تاثیرگذاری  عروق،  گرفتگی  از 
بادی، ارتقا سطح ایمنی و همچنین جلوگیری 
از بروز آلزایمر، پوکی استخوان و کاهش میل 

جنسی به سبب کهولت سن اشاره کرد.
با  غنی شده  مرغ  اینکه تخم  بیان  با  عابدی 
تولید  کشور  در  بار  اولین  برای  فولیک  اسید 
می شود، تصریح کرد: در نظر داریم به عنوان 
اولین شرکت تولید کننده این نوع تخم مرغ، 
با افزایش خط تولید، این محصول را در سطح 
کشور توزیع کرده و در ادامه مسیر به صادرات 

خواهیم رسید.

وی، بازار تولید غذاهای فراسودمند را پرسود 
دانست و اضافه کرد: بخشی از تولیدات تخم 
مرغ درون کشور، مازاد است که به عقیده ما 
باید  که  است  این  معنای  به  بودن  مازاد  این 
فرهنگ مصرف تخم مرغ افزایش داد. می توانیم 
این میزان را به چرخه صادرات برسانیم. زیرا این 
بازار تولیدی پرسود و با درآمد ۹۰میلیارد دلاری 
در سال ۲۰۲۰ بوده اما متاسفانه ما سهمی از 
این بازار نداریم و امیدواریم با فعالیت هایی که 
در حال انجام آن هستیم بتوانیم به این بازار 

راه یابیم.

مدیر عامل شرکت دانش بنیان هم اندیشان 
اوین تاک همچنین در خصوص وضعیت این 
محصول دانش بنیان در بازار داخلی، تصریح 
این  آغاز دهه فجر  با  و  ماه  بهمن  از ۱۲  کرد: 
محصول روانه بازار شده و استقبال خوبی نیز 
به عمل آمده است. امیدواریم تا چند ماه آینده 
در بخشی از سبد خرید مردم نیز قرار گیرد. 
و  مجوزها  گرفتن  راه  در  زیادی  سختی های 
لیبل های مورد نیاز کشیدیم و خواستار کاهش 
شرکت های  به  اعتماد  افزایش  سختگیری ها و 

فن آور و دانش بنیان هستیم.

توسط محققان اصفهانی انجام شد

غ غنی شده جایگزین مکمل اسید فولیک تولید تخم مر
محققان یک شرکت دانش بنیان اصفهانی برای اولین بار در کشور موفق به تولید تخم مرغ غنی شده با اسید فولیک به عنوان یک محصول فراسودمند 

و کاملا دانش بنیان شدند که مزایای قابل توجهی نسبت به قرص های اسید فولیک موجود در بازار دارد.
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مدیرکل بهزیستی استان زنجان:
بهزیستی زنجان تاکنون از شر کرونا 

در امان مانده است

گفت:  زنجان  استان  بهزیستی  مدیرکل 
تاکنون هیچ موردی از افراد مشکوک و مبتلا 
افراد تحت پوشش  به ویروس کرونا در بین 
گزارش نشده است.محمد محمدی قیداری در 
نشست خبری که به صورت ویدئو کنفرانس 
شیوع  ابتدای  از  اینکه  بیان  با  شد،  برگزار 
ویروس کرونا در استان، طبق دستورالعمل های 
تشکیل  اینخصوص  در  کمیته هایی  ابلاغی، 
استان  بهزیستی  اداره کل  کرد:  اظهار  شد، 
زنجان حدود ۲۸ هزار خانوار و ۲۱ هزار معلول 
که اغلب آنان از اقشار بیبضاعت هستند را، 
داده و حمایت هایی  قرار  تحت پوشش خود 
از  پیشگیری  بحث  در  البته  می دهد،  انجام 
بیماری کرونا نیز با عموم مردم روبه رو هستیم.
وی با اشاره به اینکه تعطیلی مهدهای کودک، 
کلینیک های  روزانه،  توانبخشی  بخش های 
درمانی و دورکاری کادر بهزیستی استان زنجان 
که بیماری زمینه ای دارند و اشتغال یک سومی 
آنان، از جمله اقدامات اولیه سازمان بهزیستی 
وسایل  توزیع  و  تهیه  افزود:  است،  استان 
همکاران  برای  کننده  ضدعفونی  و  بهداشتی 
میلیارد  مبلغ ۲  به  تقریباً  غیردولتی  مراکز  و 
ریال انجام شده است.این مسئول با بیان اینکه 
آموزش های لازم به کارمندان بهزیستی استان و 
به  مشغول  شبانه روزی  مراکز  در  که  همکارانی 
ویروس  از  پیشگیری  در خصوص  کار هستند، 
 ۳۶ طبق  کرد:  تصریح  است،  شده  داده  کرونا 
دستورالعمل ابلاغ شده، مراکز بهزیستی استان 
قرنطینه شده و پذیرش افراد جدید و مرخصی ها 
استان  بهزیستی  است.مدیرکل  شده  لغو  نیز 
زنجان، با بیان اینکه حدود ۱۱۰۰ نفر در مراکز 
بهزیستی نگه داری می شوند که خوشبختانه 
تاکنون هیچ موردی از افراد مشکوک و مبتلا 
ادامه  است،  نشده  گزارش  کرونا  ویروس  به 
داد: برای ۶۷۹ نفری که در مراکز شبانه روزی 
سرانه  دارند،  اقامت  زنجان  استان  بهزیستی 
۵۳۰ هزار تومانی جهت تهیه اقلام بهداشتی به 

ازای هر نفر به حساب مراکز واریز شد.
معتاد   ۳۰۰ اینکه  بیان  با  محمدی قیداری 
در کمپ های ترک اعتیاد استان حضور دارند 
در  سال جاری  در  متجاهر  معتاد  پذیرش  و 
 ۵ کرد:  اظهار  است،  شده  ممنوع  کمپ ها 
میلیون و ۷۰۰ هزار تومان به حساب مراکز ترک 
اعتیاد بهزیستی برای تهیه اقلام بهداشتی واریز 
شد و ۲۵۰ بسته بهداشتی و آموزشی با مراجعه 
توسط  کارتن خواب  معتادان  پاتوق های  به 
بهزیستی استان در بین معتادان متجاهر توزیع 
هزار  مبلغ ۲۵۰  اینکه  بیان  با  است.وی  شده 
تومان نیز به حساب معلولان تحت پوشش 
و  حاد  معلولیت  درجه  با  استان  بهزیستی 
معلولان ضایعه نخایی هستند نیز واریز شد تا 
بتوانند اقلام بهداشتی مورد نیاز این ایام را تهیه 
کنند، افزود: پک های حمایتی و بهداشتی نیز 

برای ۱۷۸ کودک کار استان ارسال شده است.
این مسئول با اشاره به سامانه مشاوره تلفنی 
کرد:  تصریح  زنجان،  استان  بهزیستی   ۱۴۸۰
به  مشاوره ای  خدمات  ارائه  برای  سامانه  این 
همشهریان از ساعت ۸ صبح تا ۱۲ شب فعال 
است و تاکنون پیش از انتشار ویروس کرونا 
۱۵۰۰ تماس تلفنی با این سامانه برقرار شده که 

۲۰۰ مورد آن مرتبط با این ویروس است.
بیان  با  زنجان  استان  بهزیستی  مدیرکل 
اینکه خیران زنجانی در این ایام ۲۵۰ میلیون 
تومان برای تهیه اقلام بهداشتی کمک کرده اند، 
روانی  سامانه سلامت  راه اندازی  با  رابطه  در 
توسط  کرونا  از  ناشی  استرس های  از  ناشی 
کرد:  خاطرنشان   کشور،  بهزیستی  سازمان 
آدرس  به  مراجعه  با  می توانند  استان  مردم 
الکترونیکی http://corona.behzisti.ir  از 
بهره مند  روان شناسی  و  مشاوره ای  خدمات 

شوند.

و  امید  پویش  گفت:  ایلام  استان  در  ولی فقیه  نماینده 
همدلی با محوریت مساجد با هدف کمک به کسانی تشکیل 
شده که از کرونا متضرر شده اند و تحت پوشش هیچ بیمه ای 

نیستند.
حجت الاسلام والمسلمین »اله نور کریمی تبار« در نشست 
ستاد مبارزه با کرونا از راه اندازی پویش امید و همدلی با هدف 
حمایت از کارگران روزمزد، مغازه داران و کسبه ای که در اثر 
کرونا شغل خود را از دست داده اند خبر داد و گفت: اولین 
جلسه این پویش با بازاریان، اصناف و رسانه ها برگزار شد و 
سه نفر به عنوان هیات امنا انتخاب شد و در این راستا شفاف 
سازی لازم نیز در خصوص مبلغ جمع آوری شده و چگونگی 

پرداخت به افراد مشکل دار انجام می شود.
امام جمعه ایلام افزود: مسجد محور اصلی این پویش است 
و افرادی که تحت پوشش هیچ نهادی نیستند و اکنون به شدت 
نیازمند بوده و در تنگنای معیشتی هستند با کمک این پویش 

مورد حمایت قرار می گیرند.
حجت الاسلام والمسلمین کریمی تبار یادآور شد: همانطور 
یکدیگر  از  با همدلی  مردم  قبلی  بحران های  و  در سوانح  که 
حمایت کردند اکنون نیز با راه اندازی این پویش و ایجاد یک 
شماره در بانک ملی در قالب پویش امید و همدلی به شماره 
کارت ۶۰۳۷۹۹۸۱۲۷۲۱۶۴۰۵  برای حمایت از مردم و پیشگیری 

از آسیب های اجتماعی فعالیت خود را آغاز می کند.وی ابراز 
امیدواری کرد: با همدلی و حمایت و جذب کمک های مردمی 
این شرایط سخت هرچه زودتر با پیروزی بر بیماری کرونا به 

اتمام برسد.
امام جمعه ایلام گفت: جمهوری اسلامی نشان داد که توان 
مدیریتی قوی در سطح جهان دارد و بخوبی در این شرایط با 
وجود همه تحریم ها بهتر از آمریکا بیماری کرونا را مدیریت 
کرد.وی تصریح کرد: طرحی که برای ممانعت از تردد ایجاد شد 
در مهار بیماری کرونا چاره ساز شد اما مردم تا مدت زمانی که 
شرایط اقتصادی آنها فشار نیاورده می توانند تحمل کنند در 
غیر این صورت مجبورند برای تامین هزینه ها به خارج از خانه 
دنبال کار بروند بنابراین راه اندازی این پویش و تامین زندگی 
افرادی که شغل خود را از دست داده اند به ماندن آنها در خانه 

کمک می کند.
نماینده ولی فقیه در استان در پایان از ستاد استانی مبارزه 
با کرونا و استاندار ایلام بعنوان رئیس این ستاد تقدیر و تشکر 
کرد و گفت: از زمان آغاز بکار ستاد، جلسات تاثیر گذار بوده و 
برنامه ها به موقع صورت پذیرفته است و روندی که در استان 

شروع شد باعث شده که الان روحیه مردم متفاوت باشد.
وی از رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان و همکارانشان که 

جهادی پای کار آمدند قدردانی کرد.

ونا متضرر شده اند امید و همدلی؛  پویشی تازه برای کسانی که از کر

در  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  فیروزه  و  نیشابور  مردم  نماینده 
خصوص فاصله گذاری اجتماعی باید خیلی جدی تر باشیم.

حمید گرمابی در گفت وگو با ایسنا در خصوص فاصله گذاری اجتماعی 
برای قطع زنجیره شیوع کرونا اظهار کرد: ما در خصوص مساله فاصله گذاری 
اجتماعی باید خیلی جدی تر باشیم تصور من این است که برخی از مردم 
هنوز این مساله را جدی نگرفته اند و این می تواند هزاران نفر از عزیزان ما 
را از بین ببرد، تمام سیستم و نظام باید این را به مردم برساند که این یک 

خطر جدی است.
وی ادامه داد: عده ای هستند که خطر را جدی نگرفته اند و از طرفی عده ای 
لحاظ  از  واقع کسانی که  در  نشوند،  از خانه خارج  نمی توانند  که  هستند 
اقتصادی وابسته به کار روز هستند تا بتوانند پولی به خانه ببرند گرچه برای 

آن ها بسته های حمایتی پرداخت شده اما کافی نبوده و باید حمایت شوند.
نماینده مردم نیشابور در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: ما تاکنون 
زمان را از دست داده ایم و در همین ایام که نوروز بود مقداری همراهی بوده 
است اما به نظرم همین که معادل ۴۰، ۵۰ درصد سال گذشته مردم به سفر 

رفته اند بهای زیادی داشت و در آینده نیز خواهد داشت.
اما  نباشد  امکان پذیر  مدت  طولانی  قرنطینه  شاید  کرد:  اضافه  گرمابی 

باید مدتی اجبار در خانه ماندن مانند یک هفته اخیر وجود داشته باشد 
تا بتوان زنجیره شیوع کرونا را قطع کرد. باید توجه داشته باشیم که وقتی 
در کشورهای مختلف دنیا تلفات با سرعت بالا می رود ممکن است ما هم به 

شرایطی برسیم که تلفات ما خیلی زیاد شود.
ماه گذشته  تعطیلی جلسات مجلس طی حدود یک  وی در خصوص 
نمایندگان،  از  تعدادی  تست  بودن  مثبت  شدن  مشخص  با  کرد:  بیان 
قرار شد که جلسات تشکیل نشود تا پروتکل ها مشخص شود و ریسک 
نکنیم، ابتلای نمایندگان به بیماری مشخص بود چرا که نمایندگان در زمان 
انتخابات و تبلیغات انتخاباتی زیاد با مردم برخورد دارند و در اجتماعات 

بزرگ شرکت می کنند.
این عضو فراکسیون مجلس دهم افزود: اگر برنامه ریزی می شد و پروتکل 
بهداشتی مشخصی داده می شد امکان برگزاری جلسات وجود داشت اما 
ما برای شرایط بحرانی آماده نیستیم که البته این اتفاق در جاهای دیگر 
نیز افتاده است و نتوانسته اند چنین پروتکلی تشکیل بدهند چراکه مجلس 

مکانی است که مانند گردهمایی ها افراد زیادی در آن حضور دارند.
گرمابی درخصوص برگزاری جلسات مجلس به صورت مجازی عنوان کرد: 
برای برگزاری جلسات مجلس به صورت مجازی اگر مقداری زودتر اقدام 

می شد بهتر بود، ما مقداری زمان را از دست دادیم و سیستم را یکی، دو بار 
امتحان کردند و تمرینی بود و جلسه قبل نیز مشکلات سیستم رفع شده بود 
و قرار بود از لحاظ آیین نامه هم مشکلات آن را رفع کرده بودند که جلسه 
رسمیت داشته باشد اما متاسفانه به دلیل به حد نصاب نرسیدن جلسه 

تشکیل نشد.
وی اضافه کرد: در دفعه سوم همه چیز از لحاظ مشکلات سیستمی رفع 
شده بود و سیستم آماده کار بود ولی به حد نصاب نرسید البته من فکر 
می کنم یک دلیل به حد نصاب نرسیدن جلسه این بود که سیستم نیاز به 
تنظیمات مختلف داشت و به عنوان مثال چون ما در دسترس بودیم آمدند 
و تنظیمات را برای ما درست کردند اما فکر می کنم همکاران در شهرستان 
چون کسی نبود برای تنظیمات مستقیما به آن ها کمک  کند نتوانسته بودند 

که وصل شوند.
اسلامی درخصوص  در مجلس شورای  فیروزه  و  نیشابور  نماینده مردم 
برگزاری جلسات کمیسیون ها افزود: جلسات کمیسیون هایی که خیلی مهم 
بود مانند کمیسیون بهداشت که مستقیما مرتبط با شرایط کنونی بود تا جایی 
که نیاز بود تشکیل شده بود و من هم یکی، دوبار در جلسات آن ها شرکت 

کردم. یکی، دو کمیسیون دیگر هم جلسات محدودی داشتند.

نماینده نیشابور تاکید کرد
لزوم جدیت بیشتر در اجرای طرح فاصله گذاری اجتماعی


